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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Mikor emelik végre a rendvédelemben dolgozók fizetését?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Egy minapi felmérés sokkoló eredménye szerint a belügyi és rendvédelmi dolgozók 70 százaléka 
fontolgatja, hogy pályát módosít. Az önök "kormányzásának" vagy minek a 11. évében tehát a 
rendőrök, a büntetés-végrehajtásban dolgozók és a tűzoltók több mint kétharmada gondolkodik 
azon, hogy új munkát keres magának. Önök szerint ez rendben van így? Nem kellene két vadászati 
világkiállítás között foglalkozniuk végre a magyar embereket a mindennapjaikban foglalkoztató 
kérdésekkel is?

Önöket annyira lefoglalja a közvagyon széthordása (ohh, pardon, hogy is nevezik önök? ja, igen: 
"modellváltás"), szóval annyira leköti minden erejüket a szabadrablás, hogy már meg sem hallják, 
ha egy társadalmi csoport hangot ad végső elkeseredésének. Pedig nem ártana két "közfeladatot 
ellátó vagyonkezelő közalapítvány" (röviden: fideszes házipénztár) gründolása között arra is 
odafigyelni, hogy a belügyi és rendvédelmi dolgozók alig több mint 2%-a gondolja csak úgy, hogy 
rendesen megfizetik a munkáját. Nem csoda: egy frissen felszerelt rendőr átlagkeresete a garantált 
bérminimum összegével azonos. Már ez az egy adat is mindent elmond az önök úgynevezett 
"kormányzásáról".

Az önök hatalomban töltött 12. évében ott tartunk, hogy még mindig küzdenünk kell a rendvédelmi 
illetményalap 60 ezer forintra emeléséért. És akkor még nem beszéltünk arról, hogy a rendőrségen 
belül is van egy önök által különösen hátrányos helyzetbe hozott csoport: azokról van szó, akik 
korábban közalkalmazottak voltak. 2019. február 1-től "rendvédelmi igazgatási alkalmazottnak" 
hívják őket, és noha ugyanazt a munkát végzik, mint korábban, mégis számos megkötés vonatkozik 



rájuk, mióta kikerültek a közszolgálati státuszból: alacsony bért kapnak, kevesebb lett a 
szabadságuk. Nyilvánvaló, hogy az ő helyzetük rendezése is már a 2022-es választás után létrejövő,
nemzeti egységkormány kormány feladata lesz. De egy percig se gondolják, hogy az önök "áldásos"
tevékenysége feledésbe fog merülni!

A jövő évi költségvetéshez is benyújtottam azt a módosító javaslatot amely a 8-9. kerületben levő 
állomány feltöltését és a fizetés emelését is lehetővé tenné.

Ha ez nem történik meg helyben és országosan, akkor nem lesz rendőr aki rendet tartson, nem lesz 
tűzoltó aki eloltsa a tüzet.

Kérdezem ezért Miniszter Urat, biztosítják -e végre a rendvédelemben dolgozók fizetésének érdemi 
javítását, a rendvédelmi illetményalap 60.000 Ft-ra emelését?
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